
Zfipisnica
z osemndsteho zasadnutia obecn6ho zastupitelrsfua v Radoli

konandho dila 29. 05. }Afi od 17.{X} hod. v budove Obecndho rlradu v Radoli

Pritomnf:
Ing. Anton Tk6dik, starosta obce
Poslanci: Ing. Ivan Kocfr, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macri5, Ing. Emilia Meriadov6,
fne. Andrea Schmidtov6, J6n Sustek
Dal5f prftomnf:
Bc. Katarina Adiimkov6, hlavn6 kontrol6rka obce
Alena Franeko v6, zapisovatelka

Y*,Vladimir Flromddka, riaditef ZS s MS, Radol'a 326,Mgr pavlina Jarosovti,
Dal5f prftomnf - verejnost :
Dominika Ga5p6rekov6, Marcela Jancov6, Ing. Martina Kosov6, Ivana Svystyakov6
Prezendnii listina tvori prilohu 6. l.

N6wh programu rokovania obecndho zastupitellstva uvedeny v pozv6nke:1. Otvorenie
2. Schv6lenie programu zastupitel,stva
3. urdenie n6vrhovej komisie, overovatelbv zipisnice4. Kontrola uzneseni
5. Volba hlavn6ho kontrol6ra obce Radol,a
6. Priizdninovii prevddzkamaterskej Skoly
7. Rozpodtovd opatrenie
8. R0zne
9. Diskusia
10. Zixer

K bodu I
Zasadnutie Obecndho zastupitel'stva v Radoli otvoril a viedol Ing. Anton Tk6dik, starosta obce.

I:::g] lsetlrich 
pritomnvch. Informoval o ziniku mandatu poJlun u obecndho zastupitel,stua

Lubosa supola vzmysle $ 25 ods. 2 pism. g) zrikona d. ZAgt1990 Zb. aobecnom zriadeni
v zneni neskor5ich predpisov. Do terminu konania dhl5ieho zasadnutia obecndho zastupitel,stva
bude oslovenlii prvy nihradnik - kandidit do obecndho zastupitel'stva v poradi podl,a
podtu ziskanych hlasov vo vol'b6ch do orginov samosprrivy obci v novembri 2014.
Starosta obce konstatoval, Le podet pritomnych poslanco, j. lest'. Zasadnutie obecn6ho
zastupitel'stua je uzn65ania schopnd a mdZe gokraeovat' podfalednotliqich bodov programu.
Nepritomni: Ing. Viera Andelovri, Ing. JurE Janik.
K bodu 2
Starosta obce obozniimil poslancov o peticii obdanov, ktoru dorudil dInZ3. 5.2017 Mg.peter
JendrySdik. Nawhuje, aby prerokovanie peticie obdanov bolo v programe ako bod 5.
Bc' Katarina Adimkov6 poiiadala o doplnenie programu o Sprai, o vykonanej kontrole d.
212017 ' N6sledne budri d'alSie body predlslovand. Zo strany poslancov neboli poaune d,alsie
dopliujirce nfwhy
Hlasovanie:
za: 6 (Ing. Ivan Kocfr, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef MacriS, Ing. Emilia Meriadov6,
Ing. Andrea Schmidtov6, Jin Sustek) proti'. 0, zdrLali sa: b (f,lasovalo 6 poslancov)
Obecnd zastupitel'stvo hlasovanfm ichvdlito program rokovania drla 29. 05. 20lT s
uvedenlim doplnenim.

K bodu 3
urdenie nivrhovej komisie a overovatel'ov zdpisnice:
N6whov6 komisia v zloileni: Ing. Andrea schmidtovl, JilnSustek



overovateba ziryisnice v zloieni: Ing. Ivan Kocrir, Ing. peter KubikHlasovanie:
za: 6 (Ing. Ivan Kocfr, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macris, Ing. Emilia Meriadov6,
Ing. Andrea Schmidtov6, J6n Sustek)
proti: 0, zdrilali sa: 0 (hlasovalo 6 poslancov)
Starosta obce kon5tatoval, Ze ndwhovii komisia a overovat elia zdpisnice boli schv 6leni.

K bodu 4
Starosta obce predital uznesenia zo zasadnutia obecndho zastupitel'stva zo df,a 27. 03.Z1fi.
Informoval o ich plneni po jednotliqich bodoch. Zo strany poslancov neboli Ziadne doplfiujrice
otbz$ ku kontrole uznesenia.

K bodu 5
Starosta obce predloiil poslancom peticiu obdanov obracajricich sa na obecnd zastupitelstvo so
iiadost'ou o opiitovnd zavedenie dvojsmernej .premrivky na Jassovej ceste a ponechanie
prejazdnosti spojnice medzi miestnymi dast'ami Sustkor.. u Kaitielbm. petidn6 h6rky dorudil
din23.5-2017 Mgr. PeterJendrySdik, ktorlije v peticii uvedeny ako zastupujrica osobav styku
s orgdnom verejnej moci. (Peticia tuori prilohu zapisnice d. 2)
Starosta obce - doprarmri situiiciu v obci sme rie5ili pred viac ako rokom. Jednosmern6
premdvkasatykamotorovej dopravy. Situiciuodsrihlasi dopravnripolicia. Neobjavili sa Liadne
novd skutodnosti, ktord by nris nutili k zmene. Naopak pribudli dopravne nehody na Ja5iovej
ceste.

Obecnd zastupitel'stuo berie na vedomie Peticiu obdanov vyuZivajticich svoje ristavn6 pr6vo
podl'a dL.27 odst. I Ustavy SR s poukazom na $1 odst. 1, 2 pism .L zak.Fz CSSR d. g5/1990
Zb. v zneni neskor5ich zmien a doplnkov, ktori sa obracaj,i na obecnd zastupitel'stvo obce
Radola so Ziadost'ou o opiitovnd zavedenie obojsmernej premdvky v obci Radolla na Ja55ovejceste a ponechania prejazdnosti spojnice medzi Sustkovcami a Kastiel'om
podanri zastupujtcou osobou Mgr. Petrom JendrySdikom, Radofa 147.

K bodu 6
Starosta obce informoval o dorudenych obdlkach oznadenych ,,VOSBA HLAVNIEHO
KONTROLORA - NEOTyTiprqf ! ". V term ine 12. 05. 2017 do 13.00 h. boli na obecny rirad
dorudend fri obrilky. Starosta obce nawhol zloienie volebnej komisie: Ing. Emilia Meriadovii,
Ing. Jozef Macri5.
Hlasovanie:
za: 6 (Ing. Ivan Kocur, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Mact$, Ing. Emilia Meriadov6,
Ing. Andrea Schmidtovii, Jdn Sustek)
proti: A, zdrhali sa: 0 (hlasovalo 6 poslancov)
Starosta obce kon5tatoval, Le dlenovia volebnej komisie boli schv6leni. ilenom komisie
odovzdal obelp kandidatok: Bc. Katariny Adrimkovej, Ing. Aleny Rojkovej a Jany
Tvaruikovej. ilenovia volebnej komisie otvorili ob6lky u ,korrt olovali nil*Zitouti pisomnych
prihl65ok. Kon5tatovali, Ze v5etky prJhlitsky obsahovali poZadovand doklady. Na zvolenie
hlavndho kontrol6ra je potrebny srihlas nadpolovidnej va8Siny v5etqich poslancov. Tajnlirm
hlasovanim Y prvom kole ziskala Bc. Katarina Ad6mkiv6 3 hlasy, tng. Atena Rojkov6 l"hlas,
Jana TvaruZkovh 2 hlasy. Y druhom kole doslo k rovnosti hlasov, Er. Katarina Ad6mkov6
ziskala 3 hlasy, Jana TvaruZkovd 3 hlasy. Za hlavnu kontroldrku obce bola Zrebom zvolena
Jana TvaruZkovd. (Zapisnice ztajndho hlasovania tvoria prilohu d. 3.)
Starosta obce kon5tatoval,Le Obecn6 zastupitefstvo zvoliio zahlavneLo kontrol6ra obce
Radol'a Janu TvaruZkovri.

K bodu 7
Bc. Krtafina Ad6mkov6, hlavn6 kontrolorka obce predloZila poslancom obecndho
zastupitel'stua Spr6vu z kontroly d. 212017 . (Sprilva tvori prilohu z6pisnice d. 4.)



Obecnd zastupitel'stvo berie na vedomie Spr6vu o vykonanej kontrole E. yzAfi.

K bodu 8
Starosta obce - k prindninovej previdzke materskej Skoly odporud a dat slovo riaditel,ovi
z6kladnej Skoly s materskou Skolou, aby predloZil n6wh nu ,ryii.senie prev6dzky materskej
lkoly podas pr6zdnin s cielbm prevddzkovat'materskri Skolu o t'yZO*f dh5ie.
Starosta obce dal hlasovat zamoZnost'vystripit' Mgr Vladimirori tt omridkovi, riaditelbvi ZS
s MS, Radol'a 326.
Hlasovanie:
za'. 6 (Ing. Ival Koctr, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macris, Ing. Emilia Meriadov6,
Ing. Andrea Schmidtov6, Jdn Sustek)
proti: 0, zdriali sa: 0 (hlasovalo 6 poslancov)
Obecnd zastupitellstuo schv6lilo udelenie slova Mgr. Vladimirovi Flrom6dkovi, riaditelbvi
Zikladnej Skoly s materskou Bkolou v Radoli.
Riaditel' zrikladnej Skoly s materskou Skolou Mgr. Vladimir Fkomridka - diselne naklady sri
priame a nepriame z pohl'adu zriad'ovatel'a. Ak; zamestn hvatet musim dodriiav af zitkonnik
priice (n6hradnd volh6, derpanie dovoleniek,...). Ak previdzka je - musi byt, plne funkdn6 . Uf,
teraz ie ziruiem 27 deti podas letnlfch pr6zdnin, to znamenh, Le -uiiu byt, dve triedy.
V minulosti rodidia nahkisili a s det mi nepri5li. Person6lne musefa Uyf previdzka zabezpedenii.
ReZijne n6klady narastajt Podas letnych prindninsi vyderpajri bud' 25'alebo30 dni dovblenky.
Podas jarnlich ptindnin sa robili stavebn6 ripravy, bolo trebaupratat,pripravit'na riadny chod.
Ako riaditel'vnima potreby rodidov, ale aj zamestnancov. Nem6Zu ,:nbrit natyLdeil exierndho
zamestnanca, navy5ia sa n6klady. Treba pozeraf aj z druhej strany . Bezupratova6ky, kuch6rky
a priice v kuchyni sa nedd fungovat' - desiata, hlavnf obed, olovrant. Uviedol s tfm srivisiace
argumenty ekonomickdho charakteru.

Ing. Peter Kubik - v priloZenom n6vrhu sri uvedend re6lne poZiadavky. Skrisme n6jsf nejake
rie5enie financovania. Mal by byt' nejaky permanentny z6stup.

Ing- Andrea Schmidtovd - nejakym sp0sobom by sme mali ndjsf v rozpodte financie, ch6pe
pani uEitelky, ze chcf maf dovolenku, je naptlthsitu6cia.

Mgr. Vladimir Fkom6dka - mamidky vnimajri dusno, poslednf probldm sa riesil v kontexte
materskd Skola proti rodidom. Do Sk0lky prichidzajri chord 

-deti, 
nakazia dhlsie deti a aj

zamestnancov. Na kaZdom plenirnom rodiEovskom zdruLeni vysvetliuje, Ze treba v1dy
informovaf riaditel'a Skoly, ak je neja\i probl6m, treba hovorif vecne. Treba si nastavif
pravidl6 aj na nast6vajtice roky. SnaZim sa ist' v ristrety, sri veci, ktor6 ovplyvnif nem6Z em. Zo
zirkona musi byt' oznam dva mesiace vopred o oworeni materskej St oty v dase letnych
pr{zdnin.
Starosta obce - na zasadnutie obecndho zastupitel'stva pri5li aj matky deti materskej Skoly.
Marcela Jancov6 - kolko {izdfiov bude otvoren6 mateiska skbtat
Starosta obce * do 31. augusta sa d6 urobit' v5elido, je v kompetencii obecn6ho zastupitelstva
schval'ovat'. Chilpe, ie deti si vyZadujri inti pozornort',.1" v zaujme aj rodidov, Le aj reit"tt y ,i
potrebujri tiei oddlichnut'. Je zry1en1: dopyt po otvorenej materskej Skole. Je to logick6, lebo
viid5ina rodidov nem6 v Radoli Ziadne rodinn6 viu:by a nemri kto iabavit' deti. Vzhl,adom na
podty prihlisenych deti to vyzer|na 5 tisic Eur. Tento rok by sme prostriedky na5li, z niedoho
m0Zeme zobrat, neddme napriklad d'alSie prvky detskdho ihriska aiebo zniilimena osvetlenie.
Pracujeme na projekte, aby bola materski Skola v are6li z6kladnej Skoly so vletlqfm, do k tomu
patri.
Ing. Martina Kosov6 * 5 dni dovolenky zjarnfch pr6zdnin je vel'a, chceme prev6dzku
Standardne. Ako rodidia ideme v ristrety, odak6vame ristretovost'li , 

"aSei 
strany. Zhor5ila sa

strava.



Ing. Peter Kubik - ob6vam sa, Ze aj ked' ndjdeme financie, nendjdeme dloveka ochotn6ho
zastupovat'. le za to, aby sa peniaze pridelili, odporudam riaditel'ovi Skoly n6jst' niekoho na
zdstup, aby sme mali twal€ riesenie.

Mgr Vladimir Fkom6dka, Mgr. Pavlina Jaro5ovd - do najbliZsieho vydania Spravodajcu obce
dime dlanok o stravovani v Skolskej jeddlni. Detbm sa vyd6va strava tepl6,jedl6 st pestrd
a kvalitne. MoZnosti zlep5ovania stravy sti vZdy. Nie je to o kvalite jedla, teplote jedla, ale
kaidi m{ rid niedo ind, nedi sa v5etkym vyhoviet'. Pani kuch6rky varia podl'a noriem.
Receptriry sa menia, nofiny sri zverejnend. Vedfca jedalne sa toho drili.
Ing. Andrea Schmidtovd preditala ndvrh na uznesenie:
Obecne zastupitel'stvo schval uje naqf Senie finandnfch prostriedkov na chod materskej Skoly
o 2500 Eur.
Hlasovanie:
za'. 6 (Ing. Ivan Kocfr, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef Macu5, Ing. Emilia Meriadov6,
Ing. Andrea Schmidtov6, Jdn Sustek) proti: 0, zdrila\i sa: 0 (hlasovalo 6 poslancov)

K bodu 9
Starosta obce - finandnd prostriedky naqi5end pre Skolstvo sa musia presunrit' z niektorej
kapitoly rozpodtu.
Obecnd zastupitel'stuo schv6lilo Rozpodtovd opatrenie d. 312017, ktore upravuje
rozpodet a to vo qidavkovej dasti presun 250A Eur z poloZky verejn6 osvetlenie do

- ment
poloZky

Skolstvo. (Rozpodtqvd o_pat_renie (:. 312017 tvori pqfohu d, 5J
HTasovanie:
za'. 6 (Ing. Ivan Kocir, Ing. Peter Kubik, Ing Jozef Macu5, Ing. Emilia Meriaiova,
Ing. Andrea Schmidtovti, J6n Sustek) proti: 0, zdrhali sa: 0 (hlasovalo 6 poslancov)
proti: 0, zdrZali sa: 0 (hlasovalo 6 poslancov)

K bodu 10,11

Vgr Vladimir Fkomddka - dostal avizo, Ze vo vedernych hodindch sa zaskolou pohybuju deti.
Ci sa &i v5eobecne ziwaznym nariadenim upravit'obmedzenie pohybu Ziakov v areith Skoly.
Starosta obce - m6Zeme vypracovaf ndvrh nariadenia.
Starosta obce - nri5 uzemny plfnje zastarany, treba.urdit'presne, do m$Ze byt', do nie, vydlenit'
lokality na zastavanie, resp. kde sa stavat' nemdZe. Ziadosti o vystavbu je vel'a.

K bodu 12

V5etky body schv6lendho programu zasadnutia Obecndho zastupitel'stva v Radoli boli
prerokovane. Nikto z pritomnfch poslancoy nemal Ziadne pripomienky Starosta obce ukondil
rokovanie obecndho zastupitel'swa. Pod'akoval pritomnym za ridast'. ba$ie zasadnutie
obecndho zastupitellstva sa bude konat' koncom mesiaca jrina.

l+
Zapisala: Alena Franekovd V-

/ 

...'.x

Overovat elia zhpisnice: ;"

Ing. Peter Kubik

Ing. Ivan Kocrir

Ing.Anton Tkedik
starosta obce


